

التاريخ: 2019/2/20
مرجع : MAZ-CS-02-2019-0044

المحترمين

السادة / سوق دبي المالي
تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع: الإفصاح عن دعوى قضائية
Subject: A Lawsuit disclosure

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى الفقرة (14) من المادة 1-1-4 من الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية، مرفق طيه نموذج الإفصاح عن الدعاوى القضائية

With reference to the above subject and to paragraph 14 of article 1-1-4 of chapter 4 of book 10 of the executive regulation of law No.7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities' activities, kindly find the attached Lawsuits disclosure form:

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،


أنور السيد صالح
مدير - الإدارة القانونية والالتزام

المرفقات:
نموذج الإفصاح عن الدعاوى القضائية

له

نموذج الإفصاح عن الدعاوى القضائية

التاريخ :	2019/02/20
اسم الشركة المبرجة	شركة المزاي القابضة ش.م.ك.ع (قابضة)
رقم القضية	2015/994 - 2015/1042 تمييز تجارى 5/
موضوع القضية	الطعن على الحكم القاضى بإلزام شركة مدينة الاعمال الكويتية العقارية بأن تودى لشركة المزاي القابضة مبلغ وقدره 837,806/261 د.ك وبالفوائد القانونية بواقع 7% سنوياً إعتباراً من تاريخ 24 يونيو 2013 وحتى تمام السداد مع إلزامها بالمصروفات ومبلغ ألف دينار مقابل اتعاب المحاماة الفعلية
تاريخ الحكم	2019/02/20
المحكمة التي أصدرت الحكم	محكمة التمييز
أطراف الدعوى	شركة المزاي القابضة ش.م.ك.ع صد شركة مدينة الاعمال الكويتية العقارية ش.م.ك.ع
الحكم لصالح	شركة المزاي القابضة ش.م.ك.ع
منطوق حكم أول درجة	إلزام المدعية (شركة مدينة الاعمال الكويتية العقارية) بأن تودى للمدعى عليها (شركة المزاي القابضة) مبلغ وقدره 837,806/261 د.ك (ثمانمائة وسبعة وثلاثون ألف وثمانمائة وستة دينار كويتي و 261 فلس)، وفوائده القانونية بواقع 7% سنوياً إعتباراً من تاريخ 24 يونيو 2013 وحتى تمام السداد مع إلزامها بالمصروفات ومبلغ ألف دينار مقابل اتعاب المحاماة الفعلية
منطوق حكم الاستئناف	أولاً: قبول الاستئناف شكلاً ثانياً: وفي موضوع الاستئناف رقم 2014 /3829 (المقام من شركة المزاي القابضة) برفضه وبأيدي الحكم المستأنف الذي قضى بإلزام المدعية (شركة مدينة الاعمال الكويتية العقارية) بأن تودى للمدعى عليها (شركة المزاي القابضة) مبلغ وقدره 837,806/261 د.ك (ثمانمائة وسبعة وثلاثون ألف وثمانمائة وستة دينار كويتي و 261 فلس)، وفوائده القانونية بواقع 7% سنوياً إعتباراً من تاريخ 24 يونيو 2013 وحتى تمام السداد مع إلزامها بالمصروفات ومبلغ ألف دينار مقابل اتعاب المحاماة الفعلية ثالثاً: فى موضوع الاستئناف رقم 2014/4001 (المقام من شركة مدينة الاعمال الكويتية) برفضه رابعاً: بإلزام كل مستأنف بمصروفات استئنافه وبمبلغ مائتى دينار كويتي مقابل اتعاب المحاماة الفعلية .
منطوق حكم التمييز	أولاً: فى موضوع الاستئناف رقم 2014 /3829 تجارى 1/ بتعديل الحكم المستأنف إلى إلزام المستأنف ضدها الاولى (شركة مدينة الاعمال الكويتية العقارية) بأن تودى للمستأنفة (شركة المزاي القابضة) مبلغ وقدره 837,806/636 د.ك (ثمانمائة وسبعة وثلاثون ألف وثمانمائة وستة دينار كويتي و 636 فلس)، والفوائد القانونية بواقع 7% سنوياً إعتباراً من تاريخ 2008/12/31 وحتى تمام السداد ثانياً: فى الاستئناف رقم 2014/4001 (المقام من شركة مدينة الاعمال الكويتية) برفضه وإلزام المستأنفة بالمصروفات وبمبلغ 300 د.ك مقابل اتعاب المحاماة
الأثر المتوقع على الشركة نتيجة الحكم	ينتج عن هذا الحكم إيرادات تمثل كامل المبلغ النهائي المستحق لشركة المزاي القابضة بموجب هذا الحكم نظراً لإدراج الشركة مسبقاً لمخصصات بكامل قيمة تلك المطالبة القضائية في بياناتها المالية.

Disclosure of Lawsuits

Date:	20/02/2019
Name of Listed Company	Al Mazaya Holding Co. K.S.C.P
Case Number	2015/1042 - 2015/994 commercial cassation /5
Topic of the case	Appeal on the verdict obliging Kuwait Business Town Real Estate Co. (KBT) to pay Al Mazaya Holding Co. (Mazaya) an amount of KD 837,806/261 along with the related legal interest of 7% per annum starting from June 24, 2013 till final settlement in addition to the expenses and actual legal fees of KD 1,000.
Date of judgment	20/02/2019
The court judgment	Court of Cassation
Parties to the proceedings	Al Mazaya Holding Co (Mazaya) against Kuwait Business Town Real Estate Co. (KBT)
Judgment in favor of	Al Mazaya Holding Co.
The Court of First Instance Verdict	The plaintiff (KBT) is obliged to pay the defendant (Mazaya) an amount of KD 837,806/261 (Eight hundred thirty-seven thousand and eight hundred six Kuwaiti Dinars and 261 fils) along with the related legal interest of 7% per annum starting from June 24, 2013 till final settlement in addition to the expenses and actual legal fees of KD 1,000.
The Court of Appeal Verdict	First: Accepting the submitted appeals in form. Second: Rejecting the Appeal No. 3899/2014 (submitted by Mazaya) and confirm the Court of First Instance's verdict which obliged KBT to pay (Mazaya) an amount of KD 837,806/261 (Eight hundred thirty-seven thousand and eight hundred six Kuwaiti Dinars and 261 fils) along with the related legal interest of 7% per annum <u>starting from June 24, 2013</u> till final settlement in addition to the expenses and actual legal fees of KD 1,000 Third: Rejecting the Appeal No. 4001/2014 (submitted by KBT) Fourthly: Each party shall incur his appeal expenses in addition to KD 200 for actual legal counseling fees.
The Cassation Court Verdict	First: Regarding the Appeal No. (3829/2014 Comm./1), the court amended the verdict of the Appeal Court to oblige KBT to pay (Mazaya) an amount of KD 837,806/636 (Eight hundred thirty-seven thousand and eight hundred six Kuwaiti Dinars and 636 fils) along with the related legal interest of 7% per annum <u>starting from December 31, 2008</u> till final settlement. Second: Rejecting the Appeal No. 4001/2014 (submitted by KBT) and obliging the appellant with expenses and KD 300 as legal fees.
Effect of the material information on the company financial position	This will result in recognition of revenue representing the full amount due to the favor of (Mazaya) in accordance with this verdict since the company had previously booked full provisions for the total amount of this claim in its financial records.

25